
 

 

Kære medlem af forsvarsudvalget 

Vi skriver til dig på vegne af de medlemmer af Dansk Magisterforening, HK/Stat og Djøf 

Offentlig, som er ansat i Beredskabsstyrelsen i anledning af, at Hovedorganisationen af 

Officerer i Danmark (HOD) for et par uger siden sendte et brev med forslag til besparelser 

i Beredskabsstyrelsen. 

Dansk Magisterforening, HK/Stat og Djøf Offentlig anerkender fuldt ud, at det er en 

politisk beslutning at fastlægge snitfladerne mellem Beredskabsstyrelsen og andre 

myndigheder i eller uden for Forsvarsministeriets koncern. Den politiske proces om 

fremtidens beredskab bør imidlertid tage afsæt i analyser af den samlede organisation i 

stedet for isolerede spareforslag. 

Vi mener ikke, at der er belæg for andet, end at have tillid til, at alle ansatte i 

Beredskabsstyrelsen bidrager positivt til beredskabet.  

Vi vil derfor kraftigt opfordre til, at udvalget i det videre politiske arbejde inddrager de 

foreliggende analyser, herunder analysen fra Deloitte og Redningsberedskabets 

Strukturudvalgs rapport, så fremtidens beredskab kan bevare såvel den operationelle 

kvalitet som en effektiv administration og myndighedsvaretagelse, der understøtter 

styrelsens samlede forpligtelser. 

Med venlig hilsen 

 

Camilla Gregersen Rita Bundgaard Lars Qvistgaard 

Formand for Dansk Magisterforening Formand for HK/Stat Formand for Djøf Offentlig 

(konstitueret) 
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